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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 19. april 2021 kl. 19-20     
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Christian Frantzen 

Charlotte F. Klitgaard 

Cecilia L. Fava 

Marianne Deveny 

Per Holde 

Marlene Munk 

Kasper Guldbæk 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

 

Randi B. Petersen 

 

Ledelsesrepræsentanter 

Nina G. Faxe 

Jeff B. Christensen 

Tanja H. Rasmussen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Opfølgning fra sidste møde 

Punktet vi havde på sidst med ”god ro og orden” gennemgås i indskolingen. 

Nina og Christian skriver et forældrebrev sammen. 

Har ikke fået set på Årshjulet 

 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

Mangler at få svar på hvem der er elevrådsrepræsentanter, har en udfordring i 

at kunne samles som elevråd. Forsøger at find en løsning - starter med 5. til 8. 

årgang. 

 

Sag nr. 4  Orientering om skolen her og nu 

Informationer om skolen 

- Corona der er nogle udfordringer, med test af eleverne men vi 

arbejder på forbedringer. 

- De nye retningslinjer gælder ikke rigtig os, da vi er med i 
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hovedstadsområdet.  

- Der er frigiven nogle midler til at øge trivslen.  

- Lejrskoler kommende skoleår sender vi 9. og 8. årgang på lejrskole, 5. 

og 6. på hyttetur. 

- Trafik – i sommerferien i gang sættes der flere af- og påsætning på 

Møllevej, der laves 2-3 bump for at mindske farten. Der i gang sættes 

sikker overgang ved aktivitetsbåndet og biblioteket. 

 

- Spørgsmål - Hvordan er reglerne for om eleverne må komme i praktik? 

Vi afventer da det først er i juni.  

- Spørgsmål – Hvordan er det med afholdelse af skolehjemsamtaler? 

Hvis der ikke er afholdt så snak med lærerne først. 

 

- Vi har arbejdet med at få opdateret vores hjemmeside og er blevet 

bedre at ligge ting på FB 

 

Økonomi 

- Der er kommet nogle regninger som skulle have kommet sidste år, 

Jeff undersøger hvad der er gået galt – hvorfor det ikke skete. 

- Økonomien ser fin ud, der bruges ikke så mange penge, hvilket er 

naturligt da det er svært at bruge penge, når man ikke er tilstede. 

 

Ansættelser/afskedigelser 

- Vi har to stillingsopslag en matematiklærer til mellemtrin og 

overbygningen. En pædagog til vores kommende 0. klasser. 

- Marlene ville gerne deltage i ansættelsesudvalg vil gerne begge. 

 

Sag nr. 5  Punkter til næste møde 

- Årshjulet 

-  

 

Sag nr. 6  Næste møde tirsdag d. 18. maj kl. 19 

 


